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ســرانجام ایران و کشورهای 1+4 
برای احیای برجــام دور میز مذاکره 
نشستند. نشستی که حدود دو ساعت 
به طــول انجامید و به گفتــه معاون 
مســئول سیاســت خارجی اتحادیه 
اروپا بیشتر جلسه به شنیدن گزارش و 
خواسته ایران برای رفع کامل تحریم ها 
اختصاص داشــت. گزارش شده قرار 
است این نشست ها در روزهای آینده 
ادامه پیدا کند. اما خروجی نشســت 
دیروز آنگونه که خبرگزاری ها گزارش 
دادند تشکیل دو کارگروه برای بررسی 
رفع تحریم هــا و فعالیت هســته ای 
است که از امروز کارگروه بررسی رفع 
تحریم ها و از فردا کارگروه بررســی 
فعالیت هسته ای ایران جلسات خود را 
آغاز خواهند کرد. پس از پایان نشست 
دیروز انریکه مورا، رئیس جلســه به 
خبرنگاران گفت تیــم مذاکره کننده 
ایرانی پذیرفته که براســاس شــش 
دور اول مذاکرات کار جلــو برود؛ اما 
می خواهد حساســیت های سیاسی 

دولت جدید در مذاکرات لحاظ شود.
پیش از انجام مذاکــره؛ ایران یک 
بار دیگر تاکید کرد بــا ایالت متحده 
آمریکا مذاکــره دو جانبــه نخواهد 
داشت. این اولین دور مذاکرات رسمی 
ایران در دولت ابراهیم رئیسی است و 
بسیاری منتظر بودند تا عملکرد تیم 
مذاکره کننده دولت سیزدهم را که به 
اعتقاد کارشناسان از تجربه و تخصص 
کافی برای هدایــت چنین مذاکرات 
پیچیده ای برخوردار نیستند را ببینند. 

علی باقری کنی، معاون سیاسی وزیر 
امور خارجــه ایران کــه در این دور از 
مذاکرات ریاســت تیم مذاکره کننده 
ایــران را برعهده دارد، روز شــنبه در 
راس هیئتی  40 نفره وارد وین شــد. 
این تعداد اعضای هیات مذاکره کننده 
سابقه نداشته و خود ابهاماتی را درباره 
ضــرورت حضوری چنیــن پرتعداد 
در فضای مجازی و بین کارشناســان 
عرصه دیپلماسی مطرح کرد که گفته 
شــد تیم ایرانی با ترکیبی حقوقی - 
اقتصــادی با حضور 30 کارشــناس 
به ویــن رفته تا تمامی ابعــاد قضیه و 
پیشنهادها را بســنجند. سخنگوی 
وزارت خارجه ایران نیز درباره حواشی 
ایجاد شــده طی روزهای اخیر درباره 
ترکیب تیم مذاکره کننده ایران گفته: 
به متن نگاه کنید نه حواشی. البته این 
مباحث حاکی از عزم جدی جمهوری 
اسلامی برای تشــکیل یک تیم ملی 
و اراده ایران برای رفع تحریم  اســت. 
هیات ایرانی نشان داده در چه ابعادی 
برای رفع تحریم مذاکــره می کند و 
دولت سیزدهم با همان ترکیب جدی 
در وین حاضر شده اســت. دو معاون 
دیپلماسی اقتصادی و امور حقوقی و 
بین الملل وزارت امور خارجه، معاون 
امــور ارزی و بین الملل بانک مرکزی، 
معاون وزیر امور اقتصــادی و دارایی، 
معاون بین الملــل و بازرگانی وزارت 
نفت، مشــاور اقتصادی معــاون اول 
رئیس جمهور و رئیس کل اسبق بانک 
مرکزی از جمله اعضای هیئت ایرانی 

حاضر در نشست وین بودند.
مذاکرات احیای برجام میان ایران 

و 1+4 پس از ۵ ماه وقفــه بعد از ظهر 
روز گذشــته در هتل کوبــورگ وین 
برگزار شد. نشست به ریاست انریکه 
مورا، معاون مسوول سیاست خارجی 
اتحادیه اروپا و با حضــور نمایندگان 
ایران، چین، فرانسه، آلمان، روسیه و 
انگلیس برگزار شد. آنطور که گزارش 
شده این نشست در ســطح معاونان 
وزرای امور خارجه و مدیران سیاسی 
برگزار شده است. رابرت مالی، فرستاده 
آمریکا در امور ایران نیــز که در وین 
حضــور دارد، به طورغیرمســتقیم با 
واسطه اتحادیه اروپا در این مذاکرات 
مشارکت داشته اســت. انریکه مورا، 
رییس جلســه دیروز گفت که نتیجه 
جلســه به طرف آمریکایــی منتقل 
می شــود. به گفته مــورا در ماههای 
گذشته برنامه هسته ای ایران پیشرفت 
کرده و تحریم های آمریکا به جای خود 

باقی مانده اســت؛ بنابراین ضرورت 
احیای سریع برجام احساس می شود؛ 
اما زمان خاصی برای به نتیجه رسیدن 

آن متصور نیستم.
اسرائیل همه تلاشش را کرد

این مذاکرات در شرایطی آغاز شد 
که چشم انداز مثبتی از سوی طرفین 
نسبت به نتیجه ارائه نمی شد و هر کدام 
از طرف های مذاکره صرفا خواسته های 
خود را مطرح می کرد. علی باقری که 
ریاست هیئت مذاکره کننده ایران در 
نشست با اعضای گروه 4+1 را برعهده 
دارد، پیش از این ســفر گفته بود: لغو 
تمامی تحریم های مرتبــط با برجام 
از جمله تحریم های اعمال شــده در 
چارچــوب کارزار شــرط لازم برای 

موفقیت در مذاکرات است.
شــبکه آمریکایی ان بی سی نیوز 
اخیراً به نقــل از دیپلمات های غربی، 
مقامات سابق و کارشناسان آمریکایی 
گــزارش داد در حالــی که ایــران و 
قدرت های جهانی آماده از سرگیری 
مذاکرات وین می شوند، ایالات متحده 
و متحدانــش در حال بحــث درباره 
فهرست گزینه های طرح ب در صورت 

شکست مذاکرات هستند.
پیــش از برگزاری این نشســت 
مشــترک، ایران بابت حضــور وزیر 
خارجــه اســرائیل در بریتانیا انتقاد 
کرد. ســعید خطیب زاده در نشست 
خبری با خبرنگاران تاکید کرد: اینکه 
وزیر امور خارجه انگلیس در شــب 
گفت و گوهای وین بــا طرفی که از 
روز اول تمامی تلاشــش را کرده که 
برجام امضا نشود و برجام از بین برود 
و امروز هم به عنــوان مخالف اصلی 
گفت و گوها در ویــن و احیای برجام 
است، یادداشت مشترک می نویسد، 
وقتی این آرایش را می بینید متوجه 
می شوید که حداقل برخی کشورهای 
اروپایی با اراده لازم برای رفع تحریم ها 

به وین نمی آیند.
وی یادآورشــد:علاوه بر این نشان 
می دهد نه تنها برخی این کشــورها 
جدی نیســتند بلکه به دنبال ایجاد 
زمینه هایی هستند برای این که این 
گفت و گوها و مذاکــرات تکثیر پیدا 
کند و اجرای برجام به طور موثر اتفاق 
نیفتد. این کاملا روشــن است، بگو تو 
با کیان دوســتی تا بگویم تو کیستی 
یائیر لاپید، وزیر خارجه اسرائیل از روز 
یکشنبه برای دیدار با وزیر امور خارجه 

بریتانیا در لندن حضور دارد. لیز تراس، 
وزیر خارجه بریتانیا روز گذشته با وزیر 
امور خارجه اسرائیل در مقاله مشترکی 
بر همکاری دو کشــور در جلوگیری 
از دســتیابی ایران به سلاح هسته ای 

تاکید کرده اند.
از ســوی دیگــر خبرگــزاری 
د  آسوشــیتدپرس گــزارش دا
نخست وزیر اســرائیل دقایقی قبل 
از آغــاز دور جدیــد مذاکــرات در 
وین با انتشــار یک پیام ویدئویی از 
طرف های مذاکره با ایران خواســت 
تا تسلیم باج خواهی هسته ای تهران 
نشــوند. بنت مدعی شــد: تهران به 
دنبال پایان دادن به تحریم ها در ازای 
تقریبا هیچ چیز و دست نخورده نگه 
داشتن برنامه هسته ای خود در عین 
دریافت صدها میلیارد دلار پس از لغو 

تحریم ها است.
ایران مذاکره مستقیم با آمریکا 

را رد کرد
روز گذشته، پیش از انجام مذاکرات، 
سعید خطیب زاده بار دیگر پیشنهاد 
ایالات متحده برای مذاکرات مستقیم 
با ایران بر سر مساله هسته ای را رد کرد 
و گفت: اگر آمریکا بــرای رفع واقعی 
تحریم ها به وین بیاید می تواند بلیت 
بازگشــت به اتاق برجــام را دریافت 
کند.این درحالیست که رابرت مالی، 
نماینده وزارت خارجه آمریکا در امور 
ایران پیــش از این جلســه مذاکرات 
غیرمســتقیم را زیان آور و باعث هدر 
رفتن وقت توصیف و پیشنهاد مذاکره 
مستقیم با ایران را مطرح کرد. آنگونه 
که گزارش شده قرار است نمایندگان 
بریتانیا، فرانسه، چین، روسیه و آلمان 
پس از مذاکره با مقام های ایرانی مواضع 
ایران را به آمریکا و مواضع آمریکا را به 
ایران منتقل  کننــد. دولت بایدن که 
از زمان کارزار انتخاباتــی خود برای 
ورود به کاخ سفید از تصمیمش برای 
بازگرداندن آمریکا به برجام گفته بود، 
حدود دو ماه و نیم بعد از رســیدن به 
قدرت در آمریکا با حضور غیرمستقیم 
در مذاکرات ویــن مدعی تلاش برای 
تحقق این وعده شــد. امــا از همان 
ابتدا گفت که احیای برجام را با هدف 
دستیابی به توافقی به زعم واشنگتن 
جامع تر دنبال می کند تا مسائلی مانند 
برنامه موشکی ایران و حضور منطقه ای 
آن را هم پوشش دهد.در روز های اخیر 
هم بعد از اعلام زمان مذاکرات وین پس 

از وقفه پنج ماهه، مقام های آمریکایی 
و اروپایی بار ها درباره پیشــرفت های 
هسته ای ایران ابراز نگرانی کرده و در 
خصوص محدود بــودن زمان احیای 
برجام هشدار داده اند. آن ها همچنین 
مانند همیشه به تهدید روی میز بودن 
همه گزینه هــا و طرح های جایگزین 
متوسل شده اند.در همین رابطه رابرت 
مالی، نماینده ویــژه دولت آمریکا در 
امور ایران گفته بوداگــر این رویکرد 
ایران است که سعی کند از مذاکرات 
به عنوان پوششی برای تسریع برنامه 
هسته ای خود استفاده و در مذاکرات 
تعلل کند، ما مجبور خواهیم شــد به 
شیوه ای پاســخ دهیم که در اولویت 
یا ترجیح ما نیســت. هیچکس نباید 
تعجب کند که در آن مقطع فشــار بر 

ایران افزایش یابد.
رویترز  به نقل از دیپلمات های غربی 
درباره گزینه آمریکا برای اعمال فشار بر 
ایران از طریق چین گزارش داده هدف 
اعلام شده آمریکا در مذاکرات پیش رو 
در وین بررسی احیاپذیر بودن توافق 
هسته ای اســت، اما هدف اعلام نشده 
آن ممکن است جلب حمایت روسیه و 
چین برای اعمال فشار بر ایران و گزینه 
ممانعت از خرید نفت ایران در صورت 
شکست مذاکرات باشــد. با این حال 
چند دیپلمات اروپایی به ســی ان ان 
گفتند که هنوز زمان برای رسیدن به 
یک توافق با ایران وجود دارد، اما به طور 
محتمل این زمان تا خاتمه سال آتی 
میلادی خاتمه خواهد یافت. به گفته 
این دیپلمات ها، در این برهه هنوز طرح 
ثانویه ای وجود ندارد.روزنامه کیهان 
نیز امکان وقوع هرگونه توافق در سال 
جاری میلادی را رد کرده و نوشته بود 
احتمالا مذاکرات در سال آینده دنبال 

خواهد شد.

در وین بر احیای برجام براساس نتایج گذشته و حساسیت  های دولت جدید ایران توافق شد؛

ادامه مذاکرات در روزهای آینده

خبر

رئیس قوه قضاییه گفت: اگر افــراد نادان یا 
فریب خــورده بخواهند امنیت مــردم را به هم 
بزنند، مردم و نیروهای نظامی، امنیتی و انتظامی 

باید برخورد کنند.
 به گزارش ایلنا، غلامحسین محسنی اژه ای در 
جلسه دیروزشورای عالی قوه قضاییه در بخشی از 
سخنانش با اشاره به معضل خشکسالی در کشور 
گفت: کشور ما هم مانند برخی کشور های دیگر 
دنیا با خشکسالی مواجه شده که به طور طبیعی 
به مردم و دولت فشــار وارد کرده و البته برخی 

ضعف ها نیز این فشار ها را مضاعف کرده است.
محسنی اژه ای با اشــاره به مطالبات مردمی 

در این زمینه، این مطالبات را به حق و درســت 
دانســت، اما درعین حال گفت که مردم متدین 
و موقعیت شناس باید مراقب تحرکات دشمن 
باشند و در پیگیری مطالبات صنفی و به حق خود 
اجازه ندهند بدخواهــان در صفوف آن ها رخنه 
کنند. رئیس قوه قضاییه با تقدیر از مردم متدین 
استان های اصفهان، چهارمحال و بختیاری، یزد 
و خوزستان که هوشمندانه و خردمندانه مطالبات 
خود را پیگیری می کنند از آن ها خواســت که 
مراقب تحرکات افراد غافل یا بدخواه و اشخاص 
وابســته به خارج که ســعی می کنند آرامش و 
امنیت مردم را به هم بزنند باشند و اجازه ندهند 

 از مطالبات بــه حق آن ها سوءاســتفاده کنند.
محســنی اژه ای افزود: طبیعی و بدیهی است 
در شــرایطی که دشــمن و افراد غافل و نادان 
می خواهند فشــار مضاعف به مردم وارد کنند، 
نیرو هــای انتظامی و امنیتی و دادســتان ها به 
کســانی که مخل نظم و امنیت و آرامش مردم 

هستند فرصت ابراز وجود نمی دهند.
رئیس دســتگاه قضا در بخــش دیگری از 
سخنانش بابیان اینکه قوه قضاییه باید بیش از 
همه ملتزم به قانون باشد، اظهار داشت: در همه 
بخش ها ازجمله دادگســتری دادسرا و حوزه 
ضابطیــن اقداماتی که صــورت می گیرد باید 

مستدل و مستند بوده و از اتقان کامل برخوردار 
باشد. مهم این است که همه از ضابط تا دادیار 
و بازپرس و قاضی در دادسرا و دادگاه به قانون 
عمل کنند.وی خاطرنشان کرد: نباید این گونه 
باشد که کسی را دســتگیر و بازداشت کنیم و 
بعد به دنبــال دلیل برویم و اگر فردی شــاکی 
خصوصی دارد باید دلیل آن را هم اقامه کند تا 
ادعایش ثابت شود و به صرف و ظن نباید کسی 

را بازداشت کنند.
 محســنی اژه ای به دادســتان ها به عنوان 
مدعی العموم هم متذکر شد که هم باید خودشان 
و هم ضابطان و دســتگاه های نظارتی ازجمله 
سازمان بازرسی کمک کنند که در مواردی که 
نیاز به اقدام قضایی است که منجر به بازداشت 
می شود، حتماً پیش از آن مسائل کاملًا روشن و 
مستدل باشد که وقتی متهم محاکمه شد رأی 

دادگاه تا حد ممکن تفاوتی با اقدامات دادســرا 
نداشته باشــد.رئیس قوه قضاییه گفت: ممکن 
است در مواردی رأی دادگاه منطبق با نظر دادسرا 
نباشد، اما اگر هر چه بیشتر مراحلی که در دادسرا 
طی می شود دقیق باشــد همان کیفرخواست 
صادره در دادگاه پذیرفته می شــود و در دادگاه 
بدوی نیز اگر حکم صحیح و مستند و متقن صادر 

شود کمتر شاهد نقض احکام خواهیم بود.

رئیس  قوه قضاییه: 

مردم مراقب ورود افراد وابسته در مطالبات صنفی خود باشند 
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پس از پایان نشست دیروز 
انریکه مورا، رئیس جلسه 

به خبرنگاران گفت تیم 
مذاکره کننده ایرانی 

پذیرفته که براساس شش 
دور اول مذاکرات کار 

جلو برود؛ اما می خواهد 
حساسیت های سیاسی 

دولت جدید در مذاکرات 
لحاظ شود

قرار است این نشست ها 
در روزهای آینده ادامه 

پیدا کند. اما خروجی 
نشست دیروز آنگونه که 

خبرگزاری ها گزارش دادند 
تشکیل دو کارگروه برای 

بررسی رفع تحریم ها و 
فعالیت هسته ای است که از 
امروز کارگروه بررسی رفع 
تحریم ها و از فردا کارگروه 

بررسی فعالیت هسته ای 
ایران جلسات خود را آغاز 

خواهند کرد

اعظم ویسمه

علی اف پس از دیدار با رئیسی:
  ایران و آذربایجان
 دوست و برادرند

رئیس جمهــوری آذربایجان پــس از دیدار با 
رئیس جمهور کشورمان در جمع خبرنگاران گفت: 
ملت ها و کشورهای ما دوست و برادرند و مسائلی که 
امروز درباره شان صحبت کردیم، نشان می دهد روابط 
ایران-آذربایجان در سطح بســیار بالایی قرار دارد.
به گزارش ایسنا، الهام علی اف بر عزم دو کشور برای 
گسترش روابط در تمامی زمینه ها تاکید کرد و افزود: ما 
به عنوان دوست و برادر، درباره روابط ایران-آذربایجان 
تبادل نظر کردیم و تصمیم گرفتیم از حالا به بعد، روابط 

ایران-آذربایجان در تمامی عرصه ها توسعه بیابد.
    

 تعیین دادستان
 و رئیس کل دادگستری تهران

طی احکامی از ســوی غلامحسین محسنی 
اژه ای، رئیس قوه قضائیه، علی القاصی مهر به عنوان 
رئیس کل دادگســتری تهران و علــی صالحی به 
عنوان دادســتان تهران منصوب شدند. به گزارش 
مرکز رسانه قوه قضائیه، علی القاصی مهر پیش از 
این دادستان تهران بود و علی صالحی نیز ریاست 

دادگستری استان هرمزگان را بر عهده داشت. 
    

  صدور پروانه فعالیت
 »مجمع زنان اصلاح طلب«

دبیر کمیســیون ماه 10 نحوه فعالیت احزاب و 
گروههای سیاسی، گفت: درخواست صدور پروانه 
فعالیت حزب مجمــع زنان اصلاح طلــب در این 
کمیسیون بررسی شــد و با اصلاح اساسنامه مورد 
تایید قرار گرفت.به گزارش ایرنا، محسن اسلامی 
دیروز گفت: در نشســت امروز کمیسیون درباره 
برگزاری هر چه بهتر و باشکوه انتخابات نمایندگان 
احزاب ملی و استانی بحث و گفت وگو شد. قرار شد 
احزاب با برگزاری مجامع عمومی و کنگره، زمینه 
را برای انتخاب نمایندگان احزاب ملی و استانی با 

حضور دبیران کل مهیا کنند.
    

آخرین وضعیت محمدعلی نجفی  
از زبان وکیلش

در روزهای اخیر خبر غیررسمی مبنی بر آزادی 
محمد علی نجفی منتشر شد.حمیدرضا گودرزی، 
وکیل محمدعلی نجفی در مورد آزادی مشــروط 
شهردار اسبق تهران به مدارا گفت: »آقای محمدعلی 
نجفی هنوز آزاد نشده است. بر اساس قانون اگر کسی 
یک سوم محکومیت را بگذراند می تواند تحت شرایطی 
درخواست آزادی مشروط داشته باشد اما باید مورد 
موافقت دادستان قرار گیرد.«او ادامه داد: ما باید این 
تقاضا را آنقدر تکرار کنیم تا به نتیجه برسدو آقای نجفی 
همچنان در اوین اســت. او همچنین تاکید کرد که 
نجفی برای مرخصی هم به خارج از زندان نیامده است.

    
نماینده مجلس:

  دختر ۱۳ساله، 
کودک همسر نیست

نایب رئیس کمیسیون قضایی و حقوقی مجلس 
یازدهم با انتقاد از اطلاق عنوان کودک همسری به 
دختران 13 یا 14 ســاله گفت: کودک همسری به 
موارد ازدواج بچه ۹ سال یا 10 سال گفته می شود، 

اما دختر 13 ساله که دیگر کودک همسر نیست.
حسن نوروزی، درباره علت رشد این آمار گفت: 
نگاه درســت و صحیح به مقوله ازدواج، نگاه اسلام 
است و اساسا »تعیین سن قانونی برای ازدواج لازم 
نیست« سن ازدواج در دختران به معنی سن بلوغ 
است که عموما ســن 13 یا 14 سال است و این که 
دختر بتواند زندگی را به جلو برد یا خیر نیز به اذن، 

ولی باز می گردد.
    

»دولت دامادها« و توسعه دهنده  
»اینترنت ناسرعت پرمحدود«

یک فعال سیاسی اصولگرا نوشت: به نظر می رسد 
در این چندماه کم، اینترنت »ناسرعت پرمحدود« در 
ایران فراگیر شده و ظاهرا این مسیر هم ادامه خواهد 
داشت. قبلا به این دولت لقب »دولت دامادها« را داده 
بودند و حالا لقب دولت توسعه دهنده ی »اینترنت 
ناسرعت پرمحدود« هم اضافه می شود.به گزارش 
رویداد 24 محمد مهاجری،در کانال تلگرامی خود 
نوشت: محدودیت ها و اعمال سانسور، شاید در دست 
دولت ها نباشد؛ اما سرعت که اختیارش با دولت است. 
دولت قبل اگر نتوانست بر محدودیت های نادرست 
موجود بر اینترنت غلبه کند، اما انصافا سرعت را تا حد 
ممکن توسعه داد .وی هم چنین نوشته :این مطالب 
را در حالی نوشتم که ویدئوی صحبت های انتخاباتی 
آقای رئیسی را چندبار مرور کردم که می گفت: »چرا 
وقتی بچه ها گیم بازی می کنند، اینترنت قطع میشه، 
چرا یک دانشجو وقتی میخواد یک فایل علمی رو از 
اینترنت ببینه ناراضیه؛ من خودم دو میلیون فالور دارم.

روی موج کوتاه

رئیس جبهه پیروان خط امام و رهبری گفت: 
به اعتقاد من اگر چند حزب فراگیر شکل نگیرد 
این جبهه های ژله ای ما را به جایی نمی رساند. 
شــورای ائتلاف و شــورای وحــدت باید باهم 
یکی شــوند و در آن طرف هــم اصلاح طلبان و 

آن بخشی که هنجارشکن نیستند باید به یک 
حزب فراگیر برســند. البته در اصولگرایی هنوز 
درزمینه یکی شدن شــورای وحدت و شورای 
ائتلاف روند کامــل خود را طی نکرده اســت و 
تفاوت نظراتی در برخی موارد بین این دو وجود 
دارد که امیدواریم درنهایت به یکی شــدن این 
دو برســد.به گزارش ایسنا، محمدرضا باهنر در 
نشســت خبری با نمایندگان رسانه ها در پاسخ 
به پرسشی درباره شرایط اصولگرایان و احتمال 
تجمیع شورای ائتلاف نیروهای انقلاب و شورای 

وحــدت اصولگرایان اظهار کرد: اگر کســی در 
مخیله اش نظام تک حزبی اســت کــه این در 
چارچوب جمهوری اسلامی نمی گنجد و این نظام 
جمهوریت را تمام و کمال پذیرفته است. وقتی ما 
مردم سالاری را قبول کردیم این کارکرد احزاب 
است که به مردم سالاری شکل می دهد، البته ما 
احزاب زیادی داریم ولی طبق قوانین جدید به 
130 تا 140 حزب رسیدیم و البته برخی از آنان 
فقط یک مجوز در جیب یک خانم یا آقا هستند 
و برخی دیگر هم که فعال هستند در انتخابات 

با همراهی چند حزب دیگر ائتلاف می کنند که 
خاصیت ژله ای دارد و در هر دوره یک اسم جدید 
پیدا می کند مثل شانا و جمنا و امثال آن.رئیس 
جبهه پیروان خط امام و رهبری با اشاره به آغاز 
مذاکرات وین ادامه داد: نفس مذاکره برای ما هدف 
نیســت بلکه روندی برای رسیدن به اهدافمان 
اســت. در این زمینه دولت و تیم مذاکره کننده 
هم به نکاتی اشاره کرده و بر این امر تأکید داشته 
است. اسناد بالادستی هم در این زمینه وجود دارد 
که مذاکره کنندگان باید آن را رعایت کنند.عضو 

مجمع تشخیص مصلحت نظام یادآور شد: نظام 
تصمیم گرفته است که مذاکرات ادامه پیدا کند، 
اما گفتیم که مذاکره هدف ما نیست و ضمناً ما 
به دنبال برداشته شدن همه تحریم ها هستیم و 
البته نشان دادیم که برخلاف تحریم ها  ما توانایی 
خودمان را حفظ می کنیم و با حفظ منافع ملی 
کشور و عزت و احترام مذاکره را دنبال می کنیم. 
تحریم ها باید کاملًا لغو شود تا ما هم به تعهدات 
کامل خود به برجام بازگردیم. در این دور مذاکرات 
ما بیشتر هدفمان مشخص شدن موضع اروپا است 
که اگر یکی از طرفین مذاکره از تعهدات خود خارج 
شد چه سازوکاری برای مجازات و برخورد با آن 

کشور در نظر گرفته می شود.

باهنر:

در نبود چند حزب فراگیر، جبهه های ژله ای ما را به جایی نمی رساند


